

朝陽科技大學 097學年度第1學期教學大綱
Internet 網際網路

當期課號	3187	Course Number	3187
授課教師	謝孟諺	Instructor	HSIEH,MENG YEN
中文課名	網際網路	Course Name	Internet
開課單位	保險金融管理系(四進)五A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	1. 使學生了解網際網路的基本原理 2. 能具備應用網際網路來處理問題的能力 3. 能具備正確的使用網際網路的態度 4. 能瞭解網際網路未來可能的發展	Objectives	1. Enabling students to understand basic principle of the Internet. 2. Able to handle problems with the Internet. 3. Having correct attitudes on using the Internet. 4. Understanding potential future development of the Internet.
教材	網際網路	Teaching Materials	Internet
成績評量方式	期中考 (30%) 期末考 (30%) 作業 (40%)	Grading	Mid-term exam (30%) Final exam (30%) HomeWork (40%)
教師網頁	-		
教學內容	(1)介紹網路基礎知識 (2)介紹網站製作的方法 (3)介紹Blog, Social Media的使用 (4)介紹P2P的應用	Syllabus	(1) Introducing practical knowledge about internet (2) Introducing how to establish a web site. (3) Introducing how to use Blog and social media service. (4) Introducing the P2P applications

尊重智慧財產權，請勿非法影印。